

主要應用 MAJOR INDUSTRIES

為滿足客戶之需求，各種尺寸之分條機、分條刀、鋼套及周邊附件，皆完全自製，分條機裁切厚度能力達0.03mm以上。舉凡銅、鐵、鋼板、不鏽鋼等各種特殊材料皆能輕易迎刃而解，達到最高附加價值之產品，各種機型設備，特殊規格亦能接單製作。

- 不鏽鋼、冷熱軋板材、鋁、銅等捲片
- 金屬捲料加工廠
- 貴金屬、鈦、鎳等精密分條
- 電器業之矽鋼片分條

To meet customers' requirements, we supply various type of slitting machines, slitter knives, spacers, and slitting relative accessories. Above products are made by "TOA DR". Slitting machine's capacity is 0.03mm thickness up and can slit all kinds of metal, bi-metal coils and non-iron metal coils easily. In order to raise ratio of utilization, we can manufacture customized slitting lines (make-to-order.)

- Stainless steel, cold/hot rolled coils, aluminum, and copper alloy
- Metal coil processing plants
- Rare precious metal precision slitting, Titanium, Nickel alloy
- Silicon steel slitting in electrical industry



關於我們 ABOUT US

自1972年由董事長周道成先生創立『道成工業社』至1983年登記為『道德企業有限公司』由原先加工型變成茁壯為產品製造廠，歷經47年來不斷精進，目前已成為台灣最專業的金屬捲料分條機及整廠設備製造商，並享有多項專利。

道德企業有限公司目前所生產之精密分條機及分條刀，廣受使用者好評，更為業界標竿。為滿足客戶之需求，製作各種尺寸規格之分條機、分條刀、鋼套。舉凡銅、鐵、鋼板、不鏽鋼、鈦帶、矽鋼片等各種特殊材料皆能輕易迎刃而解，達到最高附加價值之產品。

Chairman Chou Tao Chen established Tao Chen Industrial Enterprise in 1972 and changed the company name into existing Toa Dr Enterprise Co., Ltd. in 1983, converting his business from processing services to a product-making plant. With 47 years of continuing progressing, the company has now become increasingly specialized in the manufacturing of metal slitting machines and relevant whole plant sales in Taiwan. The company has also enjoyed several patent rights of its product lines as a result of continued research and development.

Toa Dr Enterprise Co., Ltd. do manufacture precision slitting machine and slitter knife, and to be highly praised and appreciated by our customers. To meet customers' requirements, we supply various type of slitting machines, slitter knives, spacers, and slitting relative accessories. All kinds of metal, bi-metal coils, SUS, titanium, CRGO, CRNGO and non-iron metal coils are easily slit by Toa Dr made slitting machines.

 道德企業有限公司
TOA DR ENTERPRISE CO., LTD.



No.24, Ln. 30, Sec. 1, Guangfu Rd., Sanchong Dist.,

New Taipei City 24158, Taiwan

TEL +886-2-2995-7607

FAX +886-2-2995-5048

E-MAIL sales@slitterline.com



Coil Processing Expert

www.slitterline.com

 道德企業有限公司
TOA DR ENTERPRISE CO., LTD.

